



rudolfstorz

BIP Clamps

- Bipolar clamps for open surgery
- Durable insulation material
- Coagulation, separation of tissue and secure closure
- No tissue adhesion
- Made in Germany





BIP-Klemmen zum Einsatz in der bipolaren Koagulation, um Gewebe zu fassen und zu koagulieren.

3 verschiedene Gesamtlängen / Gebogenes Maulteil

Verlässliche, langlebige Isolierung aus Rilsan®

Standardanschluss an alle handelsüblichen Generatoren

BIP-Clamps for bipolar coagulation to grasp, compress and coagulate tissue.

3 different lengths / Curved instrument tip

Reliable, longlife insulation out of Rilsan®

Standard connector to all available electrosurgical units



		Länge ges. Length total
2-13-101-05	BIP Bipolar Klemme	280 mm
	BIP Bipolar Clamp	
2-13-101-10	BIP Bipolar Klemme	240 mm
	BIP Bipolar Clamp	
2-13-101-15	BIP Bipolar Klemme	180 mm
	BIP Bipolar Clamp	

Bitte kontaktieren Sie uns für weitere Informationen. Auf Anfrage können wir andere Größen und distale Instrumentenenden auch gerieft anbieten.
Please contact us for more information. We can offer different sizes and distal instrument tips, also available with serrated jaws upon request.

Änderungen der technischen Angaben und Maße liegen in unserem Ermessen. Modelländerungen vorbehalten.
Ohne unsere ausdrückliche schriftliche Genehmigung darf dieses Printmedium weder im Gesamten noch auszugsweise kopiert oder nachgedruckt werden.
Changes in technical specifications and dimensions are at our discretion. Subject to modification.
Without our explicit written approval this print media may not be copied or reprinted as a whole or in extracts.